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To mieszkańcy gminy Grabówka zdecydowali. Katarzyna Todorczuk 
z Komitetu Nasza Gmina Grabówka została pierwszym wójtem 
nowej gminy. – Czułam wsparcie mieszkańców na każdym etapie. 
Na etapie podziału gminy i później w wyborach. Jak pojawili się już 
kontrkandydaci, to ze zdwojoną siłą te wsparcie od mieszkańców 
szło. Także cały czas byłam dobrej myśli – mówi nam dzisiaj wójt 
gminy Grabówka Katarzyna Todorczuk.

Katarzyna Todorczuk uzyskała 
w wyborach prawie 54 proc. poparcia 
i już w pierwszej turze zdecydowanie 
zdeklasowała swoich rywali.

Komitet wyborczy Nasza Gmina 
Grabówka, który zgłosił kandydaturę 
Todorczuk, zdobył aż 12 z 15 manda-
tów radnych. Czy emocje po wyborach 
już opadły? Jakie będą pierwsze decy-
zje nowej wójt?

– Budżet mamy spory, ale i potrzeby 
jeszcze większe. Będziemy chcieli 
rozsądnie podchodzić do wydatkowa-
nia tych pieniędzy i patrzeć, co jest 
w pierwszej kolejności do zrobienia. 
Po objęciu stanowiska wójta widzę, 
jakie są sprawy, których wcześniej 
nie dało się przewidzieć, co w pierw-
szej kolejności trzeba zrobić, o czym 
wcześniej nawet nikt nie myślał. Plany 
to jedno... a rzeczywistość jest jednak 

trochę inna. Oczywiście to, co mówi-
łam w kampanii – będę realizowała. 
Natomiast w pierwszej kolejności 
trzeba szybko działać, bo pojawiają się 
nowe możliwości, jest nowa ustawa 
o obronie cywilnej, trzeba szybko 
reagować na wspomniane nowe moż-
liwości – podkreśla wójt Grabowki 
Katarzyna Todorczuk.

Wśród pierwszych działań jest 
nawiązanie relacji z sąsiednimi gmi-
nami.

– Współpraca z gminami sąsiednimi 
jest bardzo potrzebna na różnych 
poziomach. I podpisujemy porozu-
mienia, ale jak też potrzebuję rady, 
to mogę zadzwonić do burmistrza czy 
wójta. Sami zresztą mówią o tym, że 
proponują pomoc. Te relacje są bardzo 
potrzebne – dodaje Todorczuk.

Skład Rady Gminy Grabówka:

Grycuk Iwona – przewodnicząca 
Karpowicz Tadeusz – wiceprzewod-
niczący 
Bardadyn Jacek 
Borowa Mariola Małgorzata 
Fiłonowicz Marlena 
Górko Piotr 
Kierejczuk Andrzej 
Kownacki Paweł 
Krzyżaniak Leonard 
Matwiejczuk Jerzy 
Miastkowska Ilona Magdalena 
Ostapczuk Bogdan 
Owierczuk Wiaczesław 
Owłasiuk Jerzy 
Walko Adam

Zdjęcie: Nasz Gmina Grabówka/
Facebook 

W związku z obchodami VIII Międzynarodowego Dnia Slow 
Joggingu ku pamięci jego twórcy prof. Hiroakiego Tanaki, 24 maja 
w godz. 12.00-13.30 w Supraślu w Parku Miejskim - Ogrodzie 
Saskim odbędzie się darmowy trening slow jogging.

Slow jogging to japońska metoda 
biegania w tempie niko niko, czyli 
z uśmiechem na twarzy. Twórcą tej 
filozofii ruchu jest profesor i maratoń-
czyk Hiroaki Tanaka, który udowodnił, 
że aby czerpać korzyści z biegania, 
nie trzeba się forsować ani walczyć 
o życiówki. Dla zachowania zdrowia 
zalecał trenować slow jogging przy-
najmniej 3 razy w tygodniu przez 30 
minut. Ruch jest lekiem, to naturalna 
tabletka profilaktyczna. Slow jogging 
cechuje prostota. Do treningu nie 
potrzebujesz niczego, nawet specjal-
nych butów. Lądowanie na śródstopiu 

sprawia, że można bezpiecznie biegać 
nawet w trampkach.

To aktywność dla osób dbających 
o zdrowie, chcących zachować na dłu-
gie lata kondycję, sprawność fizyczną, 
a jednocześnie chcących uniknąć 
kontuzji. Slow jogging jest umiarko-
waną formą aktywności o charakte-
rze wytrzymałościowym, idealną do 
zastosowania w chorobach przewle-
kłych takich jak otyłość, cukrzyca, 
w chorobach sercowo-naczyniowych, 
czy depresji. Wpisuje się w aktywność, 
która w takich przypadkach rekomen-
dowana jest w pierwszej kolejności 

przez większość towarzystw nauko-
wych. Slow jogging jest doskonałą 
formą prewencji w procesie starzenia, 
jak również skuteczną metodą zapo-
biegania sarkopenii.

Szczegóły wydarzenia: 
Data: 24 maja (sobota) 
Godzina: 12:00-13.00 
Miejsce zbiórki: Pomnik Orła Białego 
w Parku Saskim w Supraślu 
Limit miejsc. Obowiązują zapisy. 
Zgłoszenie trzeba wysłać na adres: 
listy@basniowysuprasl.pl 
Organizatorzy: Fundacja Baśniowy 
Supraśl, Stowarzyszenie Slow 
jogging Polska

Wydarzenie to objęte jest hono-
row ym patronatem burmistr za 
Supraśla. 

Czułam wsparcie mieszkańców      
na każdym etapie
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7 kwietnia 2025 roku odbyła się sesja nowo wybranej Rady 
Miejskiej w Supraślu, powołanej w związku z podziałem gminy.

Sesja rozpoczęła się od przyjęcia 
ślubowania od wybranych w głosowa-
niu 30 marca radnych. Od momentu 
złożenia ślubowania wybrani kan-
dydaci stają się radnymi. Radnymi 
Rady Miejskiej w Supraślu zostali 
więc: Zenobiusz Kamieński (KWW 
Działamy Razem), Adam Wasiluk 
(KWW Działamy Razem), Katarzyna 
Gawryluk (KWW Działamy Razem), 
Daniel Sadowski (KWW Działamy 
Razem), Patrycja Murawska (KWW 
Nowa Gmina Supraśl), Jacek Mariusz 
Żmojda (KWW Nowa Gmina Supraśl), 
Piotr Ejsmont (KWW Dobry Wybór), 
Renata Dobrowolska (KWW Działamy 
Razem),  Kr z y s z tof  Sobolewski 
( K W W  N o w a  G m i n a  S u p r a ś l ) , 
Wojciech Szyszko (KWW Wojciech 
Szyszko), Adam Miczejko (KWW 
Działamy Razem), Sylwia Małgorzata 
Ostaszewska-Abramowicz (KWW 
Działamy Razem), Wojciech Hołownia 
(K W W Dz iałamy Razem),  P iot r 
Mieldzicz (KWW Działamy Razem), 
Krystyna Klimkiewicz (KWW Odnowa). 

W następnych punktach programu 
pierwszej sesji nowej rady był wybór 

przewodniczącego rady miejskiej. 
W głosowaniu tajnym radni wybrali 
na przewodniczącą rady Sylwię 
Ostaszewską-Abramowicz, natomiast 
funkcję wiceprzewodniczącego powie-
rzono Adamowi Miczejko.

Po wyborze przewodnicząca rady 
w swoim pierwszym wystąpieniu 
powiedziała: – Chciałabym, aby wszy-
scy radni, bez względu na to, z jakiego 
komitetu szli, zjednoczyli swoje siły 
na rzecz gminy. Ze względu na to, że 
jesteśmy uzdrowiskiem, chcielibyśmy 
stawiać na uzdrowisko, na ściąganie 
tutaj inwestorów, na rozwój turystyki, 
ale nie możemy zapominać o komfor-
cie naszych mieszkańców. Potrzebne 
są m.in. parkingi – mówiła Sylwia 
Ostaszewska-Abramowicz. 

Wśród zabierających głos podczas 
sesji był także burmistrz Supraśla 
Radosław Dobrowolski. Burmistrz 
podkreślił, że nowa rada będzie 
działać w całkowicie nowej sytuacji 
zarówno demograficznej, jak i budże-
towej. Po odcięciu od gminy terenów 
włączonych do nowej gminy Grabówka 
konieczne będą decyzje dotyczące 

nowej rzeczywistości gminy Supraśl, 
obecnie terenu zdecydowanie koja-
rzonego z odpoczynkiem, leczeniem, 
turystyką. 

– Najważniejszym naszym celem-
będzie teraz utrzymanie naszej gminy 
pod względem finansowym – pod-
kreślał burmistrz Supraśla Radosław 
Dobrowolski.

W swoich wystąpieniach radni 
gminy wskazywali na najważniejsze 
zadania czekające na realizację przez 
samorząd w bieżącej kadencji.

– Wśród najważniejszych stawiam 
rozwój strefy inwestycyjnej w celu 
pozyskania dla gminy nowych podat-
ków. Dalej to jest budowa dróg w gmi-
nie i budowa parku uzdrowiskowego 
– mówił radny Daniel Sadowski. 

Podczas uroczystej sesji głos zabie-
rali także przedstawiciele powiatu bia-
łostockiego. Władze Supraśla złożyły 
też oficjalne podziękowania Wiktorowi 
Grygienczowi za dotychczasowe peł-
nienie funkcji Rady Miejskiej.

Fotorelacja z uroczystej sesji Rady 
Miejskiej w Supraślu – na stronach 
16-17

 

Inauguracyjna sesja nowej rady 
miejskiej w Supraślu

SUPRAŚL PROPONUJE POROZUMIENIE. 
Burmistrz Supraśla Radosław Dobrowolski zaproponował wójtowi gminy Grabówka 
Katarzynie Todorczuk podpisanie porozumienia międzygminnego, opracowa-
nego przez Urząd Miejski w Supraślu, w sprawie realizacji inwestycji drogowych. 
Poinformował o tym 7 maja Radosław Dobrowolski w mediach społecznościowych. 
W roku 2024 (jeszcze przed podziałem administracyjnym) gmina Supraśl uzyskała 
dofinansowanie z rządowego programu Polski Ład na inwestycje drogowe, obej-
mujące również tereny obecnej gminy Grabówka. Wśród nich znajdują się następu-
jące drogi: ul. Miodowa w Sowlanach; ul. Gruszkowa, Śliwkowa oraz Truskawkowa 
w Sobolewie; ul. Leszczynowa w Grabówce; ul. Granitowa w Henrykowie.
Natomiast w pozostałej części gminy Supraśl dofinansowaniu podlegają:                                 
ul. Posterunkowa, Szkolna i Cegielniana w Supraślu; droga w Cieliczance; ul. 
Osiedlowa oraz Krótka w Karakulach; ul. Żwirowa w Ogrodniczkach; droga 
w Sokołdzie; pętla autobusowa w Ciasnem.
„Spodziewamy się, że gmina Grabówka podpisze porozumienie, co umożliwi obu 
gminom skutecznie dokończenie inwestycji i rozliczenie przyznanych środków”                           
– napisał Radosław Dobrowolski. Wójt gminy Grabówka jeszcze nie odniosła się do 
propozycji burmistrza.
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Kolejne dobre wieści płyną z  Gminnego Centrum Kultury 
w  Gródku. Placówka otrzymała kilka dotacji, w  tym tę                                                      
na organizację Jarmarku na Górze Zamkowej. Powstanie też Izba 
Pamięci oraz wyremontowane zostanie pomieszczenie, w którym 
można będzie prowadzić ciekawe zajęcia.

„Ogromnie się cieszymy, że ponow-
nie możemy zaprosić Was w czerwcu 
na Jarmark na Górze Zamkowej, 
bowiem ponownie jesteśmy na liście 
beneficjentów programu Narodowego 
Centrum Kultury ETNO POLSKA!” – 
poinformowali w mediach społeczno-
ściowych realizatorzy projektu z gró-
deckiego GCK. 

Wniosek autorstwa dyrektorki GCK 
Magdaleny Łotysz zajął 39. miejsce na 
ponad 2136 projektów. 

– Jarmark na Górze Zamkowej 
to nasza nowa impreza, przed rokiem 
odbyła się jej pier wsza edycja. 
Bazuje na dziedzictwie Aleksandra 
i Grzegorza Chodkiewiczów, którzy 
byli inicjatorami powstania Gródka, 
jednego z  najstarszych ośrodków 
osiedleńczych na Podlasiu – mówi 

w rozmowie z „Gminnym Kurierem 
Sąsiedzkim Bia24” Magdalena Łotysz, 
dyrektorka Gminnego Centrum Kultury 
w Gródku.

To właśnie w  samym centrum 
Gródka stał drewniany zamek, po 
którym pozostała dziś tylko nazwa 
miejsca „Góra Zamkowa”. Podczas 
Jarmarku nie zabrakło występów 
lokalnych zespołów, inscenizacji zwią-
zanej z czasami średniowiecznymi, 
stoisk rękodzielników czy warsztatów 
z rekonstruktorami.

– Chcieliśmy wypromować Górę 
Zamkową. Miejsce obok funkcji spa-
cerowej zyskało nową – edukacyjną 
– dodaje dyrektorka GCK. 

Tegoroczny Jarmark na Górze 
Zamkowej odbędzie się 8 czerwca. 

Zgodnie z założeniem organizatorów 
impreza ma być organizowana co roku. 

Kiedy otwarcie Izby Pamięci?

Gminne Centrum Kultury może się 
też pochwalić uzyskaniem dotacji na 
realizację drugiego etapu projektu 
polegającego na stworzeniu Izby 
Pamięci. Ma ona prezentować historię 
i tradycję gminy Gródek.

Gródek odwiedził Jerzy Kalina, twórca filmu dokumentalnego 
„Nasza Pamięć”. Pokaz filmu i dyskusja odbyły się w Gminnym 
Centrum Kultury w Gródku.

J e r z y  K a l i n a  t o  k i e r o w n i k 
r e dakc j i  z ami ej s c o w ej  B el s at 
T V w  Białymstoku, autor ponad 
s t u  r ep or t a ż y  i   f i lmów doku -
m e n t a l n y c h ,  m . i n .  „ S i e w c a ”, 
„Siaroża”, „Bieżeńcy 1915-1922”, 
„Basowiszcza”. Swój dokument „Nasza 
Pamięć” zaprezentował w Gródku.

Uczestników spotkania z Jerzym 
Kaliną przywitała Magdalena Łotysz, 
dyrektor GCK w Gródku. Rozmowę 
poprowadziła Dorota Sulżyk z GCK, 
redaktor naczelna gazety „Wiadomości 
Gródeckich – Haradockija Nawiny”. 
W  spotkaniu uczestniczyli m.in. 
w ó j t  g m i n y  G r ó d e k  W i e s ł a w 
Kulesza i dyrektor Centrum Kultury 
Białoruskiej w Białymstoku Anatol 
Wap, które było współorganizatorem 
pokazu.  

W 2018 r. w Białymstoku powstała 
społeczna inicjatywa „Nasza Pamięć”. 
Projekt zainicjowało Białoruskie 
Towar zyst wo Histor yczne wraz 
z Fundacją Kamunikat.org. Przystąpiło 
do niego kilkanaście osób różnych 
zawodów, Białorusinów i Polaków. 
Film dokumentuje działania podejmo-
wane przez tych ludzi. Rozpoczęły się 
od udokumentowania miejsc pamięci 
o tragicznym wydarzeniu na przeło-
mie stycznia i lutego 1946 r., kiedy 
zginęło 79 cywilnych mieszkańców 
Podlasia. Pacyfikacją białoruskich wsi 
zajmował się oddział Pogotowia Akcji 
Specjalnej Narodowego Zjednoczenia 
Wojskowego, zwany 3 Wileńską 
Brygadą NZW pod dowództwem kpt. 
Romualda Rajsa ps. „Bury”.

W   2 0 2 0  r.  S o b ó r  B i s k u p ó w 
Polskiego Autokefalicznego Kościoła 
Prawosławnego zaliczył wszystkie 
ofiary oddziału „Burego” w poczet 
Świętych Męczenników Chełmskich 
i  Podlaskich. W  2021 r. prezydent 
Andrzej Duda złożył hołd ofiarom 
oddziału „Burego”. Inicjatywa „Nasza 
Pamięć” zbudowała pomnik na gro-
bie św. Marii Pietruczuk, która padła 
ofiarą napadu dokonanego przez 
oddział „Burego”.

Zdjęcie: GCK Gródek

Kultura obficie dotowana

Pokaz filmu „Nasza Pamięć”
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„Busiał, busiał – klekatun” – kubeczek z bocianem dołączył 
do popularnej „gródeckiej serii”, którą przygotowało Gminne 
Centrum Kultury w Gródku.

Mamy wiosnę, więc „przyleciał” 
najnowszy wzór kubeczka. Ozdabia 
go wizerunek bociana. Wcześniej były 

kubeczki z grzybami, makatką oraz 
motywami kwiatowymi i kogutem.  

Kubeczek tradycyjnie jest zadru-
kowany z dwóch stron. Autorką gra-
fik jest instruktorka GCK i artystka 
Maria Mieleszko. Kubki można nabyć 
w sklepie przemysłowym u Kardasza. 
Ich cena to 29,90 zł. 

Kubeczki można kupić również 
w  siedzibie GCK oraz wysyłkowo 
(paczkomat InPost). 

1. Zakup w siedzibie GCK:

– należy wysłać e-maila na adres 
zamowienia@gckgrodek.pl z infor-
macją o chęci zakupu. W informacji 
zwrotnej zostaną wysłane dane do 
przelewu.

2. Zakup wysyłkowy:
– należy wysłać e-maila na adres 

zamowienia@gckgrodek.pl z infor-
macjami:

Imię i  nazwisko, e-mail, numer 
telefonu, numer i adres paczkomatu. 
W  informacji zwrotnej przysłane 
zostaną dane do przelewu oraz kwota 
za przesyłkę InPost. 

Zdjęcie:  GCK Gródek
 

– Historia naszej gminy jest na tyle 
ciekawa i bogata, że warto stworzyć 
takie miejsce jak Izba Pamięci – pod-
kreśla Magdalena Łotysz.

Dzięki przyznanej dotacji uda 
się wyremontować pomieszczenie, 
w którym będzie się mieściła Izba 
Pamięci. Będzie też możliwy zakup 
niezbędnych mebli i sprzętu audiowi-
zualnego. Pojawi się nawet prawdziwy 
piec kaflowy. 

Jak zaznacza dyrektorka GCK, Izba 
będzie przybliżać historię i tradycję 
Ziemi Gródeckiej. – Będzie służyć 
mieszkańcom i turystom, a osobom, 
które przeprowadziły się na teren 
gminy, pomoże bardziej się zakorzenić 
i poznać zwyczaje. W planach mamy 
też zajęcia edukacyjne i warsztaty 
w specjalnie stworzonej strefie – pod-
kreśla. 

Zgodnie z proponowaną wizualiza-
cją autorstwa Justyny Bagniuk Izba 
Pamięci będzie wyglądać jak stara 
chata z wyposażeniem, które służyło 
mieszkańcom przez lata. Przedmioty, 
zdjęcia, dokumenty związane z wiej-
skim domem, kulturą i  lokalnością 
trafiło już do GCK dzięki prowadzonym 
zbiórkom. Zostały opisane i skatalogo-
wane.

Kredens kuchenny, krzesła, trady-
cyjne sprzęty gospodarstwa domo-
wego – miski, kubki, maselnice, 

serownice – a także makatki, tkane 
narzuty, chusty, ubrania czy chodniki 
– to tylko część przedmiotów, które 
przekazali mieszkańcy. 

Dzięki temu projektowi rzeczy, które 
zalegały w domach, na strychach czy 
w stodołach mają szansę zyskać dru-
gie życie.  

Kiedy planowane jest otwarcie Izby? 
Jeżeli wszystko pójdzie zgodnie z pla-
nem, będzie to wrzesień tego roku. 
Otwarcie Izby Pamięci ma być częścią 
obchodów 60-lecia GCK w Gródku.

Projekt realizowany jest ze środ-
ków Ministra Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego pochodzących z budżetu 
państwa w ramach programu wła-
snego Narodowego Instytutu Muzeów 
„Izby Pamięci”. Kwota dotacji na etap 
II to 172 622,00 zł.

Nowe oblicze pokoju na strychu

GCK w Gródku otrzymało też dotację 
na zakup wyposażenia potrzebnego 
do prowadzenia edukacji kulturalnej 
w placówce.

Wniosek zatytułowany „Zakup 
wyposażenia na potrzeby prowa-
dzenia edukacji kulturalnej w GCK” 
złożony do progr amu Ministr a 
Kultury i Dziedzictwa Narodowego: 
Inf r astr uktur a Domów Kultur y 
2025 został oceniony pozytywnie, 

w związku z tym 50 tys. zł trafi do 
Gminnego Centrum Kultury w Gródku. 
Projekt autorstwa Magdaleny Łotysz 
zajął 14. miejsce na 876 wniosków. 

Na co zostaną przeznaczone pie-
niądze? – Umeblujemy i wyposażymy 
pokój na strychu GCK. Mieścić się tam 
będzie pracownia prac manualnych 
i kreatywnych. Powstanie zupełnie 
nowe miejsce – zapowiada dyrektorka 
placówki. – Pracownia wyposażona 
będzie m.in. w maszyny do szycia, 
ramy tkackie, grawer laserowy czy 
urządzenia do scrapbookingu i piro-
grafii. 

Z pracowni będą mogły korzystać 
osoby ze specjalnymi potrzebami, 
które uczestniczą w zajęciach wyma-
gających skupienia. Dzięki temu 
mieszkańcy gminy Gródek będą mogli 
uczestniczyć w warsztatach i spo-
tkaniach w „zapomnianym pokoju”. 
Polepszy się komfort zajęć i GCK zyska 
kolejną przestrzeń do działania.

Ponadto hol na parterze wzbogaci 
się o stoły warsztatowe oraz zabu-
dowę meblową z  przeznaczeniem 
dla grup mających swoje spotkania 
w domu kultury. Powstanie miejsce 
do przechowywania rzeczy przez m.in. 
Stowarzyszenie Aktywny Senior czy 
Koło Gospodyń Wiejskich w Gródku.

Nowa pracownia ma powstać jesz-
cze w tym roku.

Seria „gródeckich kubeczków” 
rozrasta się

G R Ó D E K
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3 maja mieszkańcy i goście gminy Supraśl wspólnie uczcili 
234. rocznicę uchwalenia Konstytucji 3 Maja — jednego 
z najważniejszych wydarzeń w historii Polski. 

Były to pierwsze obchody Święta 
Konstytucji 3 Maja odbywające się 
w już nowym układzie administracyj-
nym gminy – po jej podziale. 

Uroczystość miała charakter patrio-
tyczny i zgromadziła wielu mieszkań-
ców Supraśla i nowej gminy. 

Obchody zainaugurowała uroczy-
sta msza święta w intencji Ojczyzny 
w  Kościele NMP Królowej Polski 

w Supraślu. Po jej zakończeniu uczest-
nicy przemaszerowali pod pomnik Orła 
Białego w parku Saskim w Supraślu, 
gdzie rozpoczęła się oficjalna część 
obchodów.

W swoim przemówieniu burmistrz 
Radosław Dobrowolski podziękował 
przybyłym uczestnikom za obecność, 
podkreślił wagę wspólnego świę-
towania ważnej rocznicy i wezwał 

Podlaski Urząd Wojewódzki, dzięki współpracy z Uniwersytetem 
w Białymstoku zorganizował „szkolenie zasadnicze z zakresu 
ochrony ludności i obrony cywilnej dla wójtów i burmistrzów 
z Województwa Podlaskiego”.

Szkolenie odbywało się na Wydziale 
Prawa UwB. To bardzo ważna ini-
cjatywa, która wychodzi naprzeciw 
bieżącym zagrożeniom. Wójtowie 
i burmistrzowie z województwa pod-
laskiego zostali przeszkoleni w zakre-
sie ochrony ludności i obrony cywilnej 
na mocy umowy zawartej między 
Podlaskim Urzędem Wojewódzkim 

a  Uniwersytetem w  Białymstoku. 
Obowiązek planowania oraz organizo-
wania szkoleń nakłada na wojewodów 
ustawa o ochronie ludności i obronie 
cywilnej. Zajęcia, które przeprowa-
dziła uczelnia, odbyły się od 11-13 
kwietnia 2025 roku. Obejmowały 
zarówno wykłady, jak i  ćwiczenia 
praktyczne. 

– Jestem pewien, że samorządowcy, 
którzy wezmą w nich udział, a mają 
taki ustawowy obowiązek, zdobędą 
przydatną wiedzę – mówił przed roz-
poczęciem szkoleń wojewoda Jacek 
Brzozowski.

– Wiele zadań spoczywa i będzie 
spoczywało na samorządzie, a zadań 
będzie więcej w zawiązku z wdroże-
niem nowej ustawy. Wiele też będzie 
zależało od lokalnych OSP Supraśl 
i OSP Ogrodniczki oraz zaangażowa-
nia czynników społecznych. Szkolenie 
napawa nadzieją, choć waga problemu 
jest ogromna – podkreśla uczest-
nik szkolenia burmistrz Supraśla 
Radosław Dobrowolski.

1 stycznia 2025 roku weszła w życie 
ustawa o ochronie ludności i obronie 
cywilnej. Nowe przepisy porządkują 
zasady koordynacji działań w sytu-
acjach zagrożeń – nie tylko wojen-
nych, ale także związanych z atakami 
hybrydowymi, poważnymi awariami 
czy klęskami żywiołowymi. Ustawa 
nadaje szerokie kompetencje w zakre-
sie zarządzania kryzysowego władzom 
lokalnym, co oznacza, że to właśnie 
samorządowcy będą odpowiedzialni 
za podejmowanie kluczowych decyzji. 

Zdjęcie:  Radosław Dobrowolski / 
Facebook

 

Samorządowcy na szkoleniu              
z obronności 
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wszystkich do działania na rzecz dobra 
wspólnego. Słowa te stanowiły apel do 
wszystkich, aby nie tylko wspominać 
historyczne dokonania przodków, ale 
również aktywnie budować przyszłość 
supraskiej wspólnoty — w duchu jed-
ności, szacunku i zaangażowania.

Po oficjalnych wystąpieniach dele-
gacje złożyły kwiaty i zapaliły zni-
cze, oddając hołd pamięci twórcom 
Konstytucji.

Zdjęcia: Urząd Miejski w Supraślu

W Zagrodzie Pokazowej Żubrów w Kopnej Górze rozpoczął się 
sezon letni. Od kwietnia obiekt działa dłużej – w dni robocze 
do godz. 18:00, a w weekendy do 19:00. Wstęp jest bezpłatny.  
Zagroda jest zamknięta w poniedziałki.

W Puszczy Knyszyńskiej żyje stado 
żubrów liczące ponad trzysta sztuk, 
a w całej Polsce jest ich już ponad dwa 
i pół tysiąca (liczba ta stale rośnie). 
Jednak dla ochrony gatunku i jego bez-
pieczeństwa ważne jest utrzymywanie 
niewielkich populacji w zamkniętych 
ośrodkach hodowlanych. Takich jak 
Zagroda Pokazowa Żubrów w Kopnej 
Górze.

Żu b r y  m o ż n a  t a m  z o b a c z y ć 
z  dwóch wież widokowych. Jedna 
jest wyposażona w windę dla osób 

niepełnosprawnych. To z niej najczę-
ściej można obserwować żubry przy 
paśnikach. Jeśli jednak zdarzy się, że 
żubry postanowiły skosztować „sma-
ków lasu”, prosimy o wyrozumiałość. 
Pod nieobecność żubrów proponujemy 
dłuższy spacer po naszej obszernej 
zagrodzie, niekiedy można je dostrzec 
w  leśnym gąszczu. Przy odrobinie 
szczęścia i cierpliwości można też 
obejrzeć żubry powracające z lasu, 
pod kolejnymi kładkami, na otwartą 
przestrzeń przy paśnikach.

Projekt nie został jeszcze ukoń-
czony. Jak zapewniają leśnicy, w miarę 
pozyskiwania kolejnych środków 
będą powstawały kolejne elementy 
infrastruktury służące zwiedzającym 
i obsłudze: parking, budynek edu-
kacyjno-wystawienniczy, budynek 
socjalno-administracyjny, zaplecze 
usługowo-handlowe…

ZWIEDZANIE ZAGRODY

Zagroda jest czynna przez cały 
rok. Od kwietnia przechodzi w letni 
tryb działania, co oznacza, że będzie 
otwarta dłużej. Wejście do zagrody 
jest bezpłatne przez cały rok. 

P A Ź D Z I E R N I K  –  M A R Z E C 
codziennie: 9:00 – 16:00 (w ponie-
działki zagroda jest nieczynna).

K W I E C I E Ń  –  W R Z E S I E Ń , 
w  dni  rob o c ze:  9 : 0 0 –  18: 0 0. 
w dni wolne od pracy: 10:00 – 19:00. 
W poniedziałki zagroda jest nieczynna 
Ostatni zwiedzający są wpuszczani 30 
minut przed zamknięciem.

Na terenie zagrody obowiązują 
zakazy wprowadzania psów oraz poru-
szania się na rowerach.

Kontakt z obsługą zagrody: tel. 887-
260-015 (w godzinach otwarcia).

Zdjęcie: Nadleśnictwo Supraśl
 

Żubry w Kopnej Górze                 
można podziwiać dłużej.

S U P R A Ś L
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Ponad 3,2 mln złotych trafi do podlaskich gmin i powiatów na wsparcie rodzin lub opiekunów osób 
niepełnosprawnych w tegorocznej edycji programu „Opieka wytchnieniowa”. Wśród gmin znalazła 
się też Gmina Gródek. 

Opieka wytchnieniowa (zwana też 
wyręczającą) to czasowe zastąpienie 
rodziny lub opiekunów w sprawowa-
niu opieki nad osobą niesamodzielną. 
To wsparcie jest ważne szczególnie dla 
tych, którzy opiekę nad potrzebują-
cymi pełnią stale, przez wiele miesięcy 
lub nawet lat. Dzięki temu świadcze-
niu ci opiekunowie mogą – bez obawy 
o  bezpieczeństwo podopiecznego 
– załatwić ważne sprawy lub zadbać 
o własne zdrowie i odpoczynek.

Wsparcie dla opiekunów może 
przyjmować różne formy: przybycie 
zastępczego opiekuna na kilka godzin 
do domu osoby potrzebującej lub 
przyjęcie podopiecznego do placówki 
zapewniającej pobyt dzienny albo 
opiekę całodobową.

Wsparcie jest bardzo potrzebne

Obecny podczas spotkania doty-
c z ąc ego r z ądowego progr amu 
w Podlaskim Urzędzie Wojewódzkim 
wójt gminy Gródek Wiesław Kulesza 
podkreślał, że wsparcie jest także 

ważne dla osób opiekujących się nie-
samodzielnymi seniorami. 

– Nasza gmina jest bardzo rozległa, 
to ponad 50 miejscowości, w których 
jest coraz więcej osób starszych 
i wymagających pomocy. Ta dotacja 
jest bardzo potrzebna, w  naszym 
przypadku dotyczy pięciu osób, nie 
dzieci. Jesteśmy zadowoleni z pro-
gramu, korzystamy z niego kolejny rok 
i liczymy na dalsze wsparcie.

Dotacja w przypadku Gminy Gródek 
wyniosła ok. 33 tys. zł. 

Coraz więcej podlaskich samorzą-
dów ze wsparciem

Z roku na rok coraz więcej pod-
la sk ich s amor z ądów dec yduje 
się na udział w  rządowym pro -
gramie „Opieka wytchnieniowa”.                                        
W 2022 roku było to 21 jednostek 
samorządu terytorialnego. Kwota 
dofinansowania wyniosła wtedy ponad       
2,4 mln zł, co pozwoliło dotrzeć 
z pomocą do 464 osób. W 2025 roku 
opieką objętych zostaną 464 osoby 

z  42 jednostek, a  dofinansowanie 
wyniesie blisko 3,2 mln zł.

Program „Opieka wytchnieniowa” 
jest jednym z  rządowych progra-
mów f inansowanych z  Funduszu 
Solidarnościowego, którego celem 
jest udzielanie wsparcia społecznego, 
zawodowego, zdrowotnego oraz finan-
sowego osobom z niepełnosprawno-
ściami.

Z  Funduszu Solidarnościowego 
finansowane były lub są takie pro-
gramy jak „Asystent osobisty osoby 
z niepełnosprawnością” (w 2024 roku) 
czy „Centra opiekuńczo-mieszkalne” 
(w 2019, 2021 i 2023 roku).

fot. Krzysztof Zdanuczyk/PUW

Doktor Jolanta Drobot z Katedry Prawa Własności Intelektualnej 
na Wydziale Prawa Uniwersytetu w Białymstoku została jedną 
z laureatek konkursu na najlepszą rozprawę doktorską. To już 
kolejne wyróżnienie dla nauczycielki akademickiej, która jest 
absolwentką Szkoły Podstawowej w Gródku, a dzieciństwo 
spędziła w Waliłach-Dworze.

Praca doktorska dr Jolanty Drobot 
nosiła ty tuł: „ Szczególne przy-
padki wygaśnięcia stosunku pracy”. 
Promotorem rozprawy była dr hab. 
Aneta Giedrewicz-Niewińska, prof. 
UwB.

Konkurs zorganizowały Polskie 
Wydawnict wo Ekonomiczne SA 
oraz redakcja miesięcznika „Praca 
i Zabezpieczenie Społeczne”.

Jest to już trzecie wyróżnienie 
rozprawy doktorskiej dr Jolanty 
Drobot. Jej praca była popprzednio 
nagrodzona w 25. edycji konkursu na 
najlepsze prace magisterskie i dok-
torskie w dziedzinie pracy i polityki 
społecznej, organizowanego przez 
Instytut Pracy i Spraw Socjalnych 
pod honorowym patronatem Ministra 
Rodziny i Polityki Społecznej oraz w VI 
edycji Konkursu Instytutu Wymiaru 

Sprawiedliwości na najlepszą pracę 
habilitacyjną i doktorską z zakresu 
nauk prawnych. 

Zdjęcie: Wydział Prawa UwB
 

Gródek z dotacją                                   
na opiekę wytchnieniową

Z najlepszą rozprawą doktorską
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Polregio wznowiło kursy na turystycznej trasie Białystok-Waliły. 
Pierwsze kursy odbyły się 1 i 3 maja..

Zgodnie z zapowiedziami pociągi na 
turystycznej trasie Białystok-Waliły 
wyruszyły już w majówkę – w czwar-
tek 1 maja i w sobotę 3 maja. 

W majówkę do Walił

Na trasie do Walił jeździ szynobus. 
Pociąg do Walił jest dedykowany 
przede wszystkim turystom, ale też 
rowerzystom, którzy chcą korzystać 
ze szlaków turystycznych w Puszczy 
Knyszyńskiej.

– W każdy weekend do 28 września 
będą kursowały dwie pary pocią-
gów – informuje Renata Gerasimiuk 
z Podlaskiego Zakładu Polregio.

Składy wyruszają z Białegostoku 
o godz. 9:00 oraz 16:20, a na miej-
scu są odpowiednio o 9:46 i 17:05. 
Odjazdy w podróż powrotną – z Walił 
do Białegostoku – zaplanowano na 

godz. 10:16 i 17:17 (w Białymstoku 
o 11:02 i 18:02).

Trasa kolejowa Białystok-Waliły 
ma 36 km. Pociąg zatrzymuje się na 
stacji Białystok Fabryczny, a później: 
Kuriany, Zajezierce, Żednia, Sokole 
Białostockie i  Waliłach. Kolejne 
przejazdy przez Puszczę Knyszyńską 
odbyły się 10 i 11 maja. Dodatkowo 
pociąg pojedzie w dni wolne od pracy: 
19 czerwca i 15 sierpnia.

Z rowerem i pupilem 

Jakie są ceny biletów za przejazd? 
Bilet normalny na trasie Białystok – 
Waliły kupiony w kasie biletowej kosz-
tuje 8,80 zł, a w internecie, aplikacji 
lub biletomacie (videomacie) kosztuje 
7,92 zł, ponieważ w Taryfie Podlaskiej 
jest przewidziany upust 10% za 
zakup w tych kanałach sprzedaży. 

Oczywiście honorowane są indywidu-
alne ulgi ustawowe.

W każdym pociągu podróżny ma 
prawo przewieźć ze sobą rower. Na 
przewóz roweru należy kupić bilet, 
który kosztuje tyle samo bez względu 
na odległość, czyli w cenie zryczał-
towanej – 8,50 zł. Rowery można 
transportować w  wyznaczonych 
miejscach: na specjalnych stojakach 
i  wieszakach oraz w  przedziałach 
dla podróżnych z większym bagażem 
ręcznym. Przedziały z miejscami do 
przewozu rowerów oznaczone są 
odpowiednimi piktogramami. Jeśli 
w danym pociągu nie ma specjalnie 
wyznaczonych miejsc, rowery można 
przewozić w pierwszym lub ostatnim 
przedsionku.

W  pociągach bezpłatnie można 
przewozić małe zwierzęta (psy, koty) 
znajdujące się w transporterach lub 
innych odpowiednich pojemnikach 
(klatkach, pudłach, koszach, skrzyn-
kach itp.), zabezpieczających przed 
wyrządzeniem szkody innym podróż-
nym i ich rzeczom.

Aby legalnie przewieźć większego 
psa (nie umieszczonego w pojemniku), 
trzeba dokupić bilet w zryczałtowanej 
stałej cenie 5,50 zł (niezależnie od 
długości pokonywanej trasy). Należy 
jednak pamiętać o tym, by pies był na 
smyczy i w kagańcu oraz mieć przy 
sobie aktualne świadectwo szczepie-
nia. 

Zdjęcie: A. Augustynowicz / Wrota 
Podlasia

 

Wraca wakacyjny pociąg          
Białystok – Waliły 

G R Ó D E K
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Pierogowy Szlak to akcja zorganizowana przez Powiat Białostocki. 
Cel jest prosty – promocja tradycji powiatu. Uczestnicy kolejnych 
spotkań biorą udział wielkim gotowaniu i wspólnej uczcie.

Pierogi same się nie zrobią! Ta sta-
ropolska prawda towarzyszyła wizycie 
w gościnnych Ogrodniczkach w gminie 
Supraśl, gdzie wraz z miejscowym 
kołem gospodyń wiejskich uczestnicy 
pierogowego szlaku mieli przyjem-
ność wspólnego gotowania rarytasów 
z farszem pieczarkowym, z dziczyzną 
i z serem. 

Pierogowa praca samorządowców 
była bacznie obserwowana i wysoko 
oceniana przez śpiewające grono 
z zespołu Żurawinki. 
– Dziękuję za wspaniałe przepisy, 
wielką serdeczność i  możliwość 
wspólnej pracy – podkreśla starosta 
Jan Bolesław Perkowski, który w trak-
cie przygotowywania pierogów zadał 
niejedno pytanie o szczegóły przygo-
towania potrawy.

W gronie krzepko zagniatających 
ciasto znalazła się też spora delega-
cja radnych – Anna Grycuk, Michał 
Kozłowski i Henryk Suchocki z zarządu 
powiatu. Były rozmowy o historii wsi, 
o  kolekcji monideł zawieszonych 
w świetlicy oraz o przygotowaniach do 
Wielkanocy. Gospodynie pochwaliły 
się również przepyszną drożdżówką 
oraz sukcesami w kolejnych edycjach 
Światowych Mistrzostw w Pieczeniu 
B ab k i  i   K i s zk i  Z i e mni a c z an ej 
w Supraślu. Koło, co warto podkreślić, 
wprowadziło na pierogowy szlak inno-
wację – metalowy, nierdzewny krajacz 
pierogów słuszniejszych rozmiarów 
niż jego plastikowe odpowiedniki.

– Gratulujemy kołu gospodyń i całej 
społeczności Ogrodniczek zgrania, 
świetnej współpracy i  doskonałej 
kuchni! Bardzo miło było gościć w tej 
pięknej miejscowości z sercem do 
ludzi! – mówił starosta Jan Perkowski. 

Zdjęcia: Starostwo Powiatowe 
w Białymstoku

 

Ogrodniczki                                            
na pierogowym szlaku
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Trwają zaawansowane prace remontowe w zabytkowym dworze 
w Krasnem, siedzibie domu dziecka. Budynek, którym zarządza 
Powiat Białostocki pochodzi z 1939 roku (zbudował go płk Józef 
Manteuffel-Szoege) i już dawno wymagał odnowienia. Jednak – 
mimo zaleceń – nigdy nie było na to pieniędzy. 

– Powiat białostocki nie ma wielu 
zabytków w swej pieczy, bo w sumie 
to zaledwie trzy obiekty, ale sta-
ramy się, by były one w dobrym sta-
nie – mówi starosta Jan Bolesław 
Perkowski. –  W remoncie w Krasnem 
najważniejsze są dzieci. Efektem prac 
będą o wiele lepsze warunki mieszka-
niowe, a tym samym kolejne miejsce 
jeszcze bardziej z sercem do ludzi – 
podkreśla starosta.

Powiat Białostocki pozyskał 
w   2 0 2 3  r .  d o f i n a n s o w a n i e 
z Rządowego Programu Odbudowy 
Zabytków w wysokości 2,8 mln zł. 

Wybrana w przetargu firma DARTOM 
w ykona w  zaby tkow ym dwor ze 
osuszanie ścian wraz z  ich izola-
cją, docieplenie budynku, wymianę 
pokrycia dachowego, remont schodów 
i balustrad, montaż nowych instalacji 

elektrycznej i sanitarnej, wymianę 
stolarki okiennej i drzwiowej, wymianę 
podłóg, malowanie oraz naprawy ujęte 
w aneksie do umowy. 

Każdy zabytek ma wady i usterki, 
które są na pierwszy rzut oka niewi-
doczne, a ujawniają się dopiero po roz-
poczęciu prac. W Krasnem na przykład 
po wymianie okna, widać, że została 
zawilgocona podbitka, czy są zaroba-
czone krokwie. 

Łączny koszt prac to blisko 4,5 mln 
zł, a harmonogram przewiduje wyko-
nanie zadania do jesieni bieżącego 
roku.

 

Nowy Klub Senior+ powstanie w gminie Grabówka. Miejsce 
będzie dedykowane grupie 10 seniorów. Samorząd uzyskał na 
ten cel 160 tys. zł z budżetu państwa. Klub powstanie do końca                          
bieżącego roku.

Wsparcie uzyskały też gminy na 
dalsze działanie istniejących kluby 
w Czarnej Białostockiej (58320 zł, 30 
miejsc), Łapach (86400 zł, 40 miejsc), 
Supraślu (34560 zł, 20 miejsc) Turośni 
Kościelnej (51840 zł, 30 miejsc), 
Łopuchowie, gm. Tykocin (38880 zł, 
20 miejsc) i w Zabłudowie (24948 zł, 
14 miejsc). Łącznie Kluby Senior+ na 
terenie powiatu białostockiego zapew-
nią w bieżącym roku 164 miejsca. 

Gmina Łapy otrzymała również 
129600 zł na dalsze funkcjonowa-
nie trzydziestoosobowego Domu 
Dziennego Senior+. Każdy z samorzą-
dów dołoży przynajmniej drugie tyle 

do funkcjonowania placówek, zgodnie 
z zasadami programu.

Senior+ obejmującej lata 2021-2025. 
Pierwsza edycja obejmowała lata 
2015-2020. Jak podkreślają seniorki 
i seniorzy korzystający z oferty placó-
wek powstałych w ramach programu, 
to bardzo efektywne narzędzie akty-
wizacji osób starszych, zapobiegające 
osamotnieniu i pomagające w utrzy-
maniu zdrowego stylu życia. Z kolei 
gminy zyskują odnowioną przestrzeń, 
która, oprócz minimum 20 godzin 
tygodniowo obowiązkowych zajęć 
klubu, może służyć lokalnej społecz-
ności.

 

Dwór w Krasnem odzyskuje blask

Senior+ w Grabówce
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Z ogromną radością informujemy, że zakończyliśmy realizację 
pierwszego Budżetu Obywatelskiego w Zabłudowie!” – piszą 
autorzy projektu na stronie internetowej.

Lokalna inicjatywa budżetu obywa-
telskiego jest nie tylko narzędziem 
finansowym, ale przede wszystkim 
społecznym. Daje mieszkańcom głos, 
pozwala współdecydować i budować 
wspólną rzeczywistość. To wyraz 
nowoczesnej demokracji, w której 
każdy głos ma znaczenie.

Pierwszy zrealizowany projekt 
to „Świetlica szkolna przyjazna 
uczniom”. Dzięki środkom z Budżetu 
Obywatelskiego 2024 doposażona 
została świetlica w Zespole Szkolno-
Przedszkolnym w Zabłudowie.

Zakupiono gry planszowe, meble, 
monitor interaktywny, ploter tnący, 
głośnik i całe mnóstwo materiałów 
plastycznych i papierniczych. Łącznie 
na doposażenie świetlicy wydano 
ponad 21 tysięcy złotych.

K o l e j n y  p r o j e k t 
to „Zagospodarowanie terenu przy 
Zespole Szkolno-Przedszkolnym 
w Zabłudowie”. W ramach budżetu 
wykonano i doposażono place zabaw 
przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym.

Inwestycja objęła m.in.: montaż 
tyrolki, ścieżki zdrowia, zjeżdżalni, 
budowę wiaty i zakup mebli – dzięki 
temu powstały wreszcie warunki do 
prowadzenia lekcji na świeżym powie-
trzu.

Całość została zrealizowana po 
uzyskaniu pozwolenia od Podlaskiego 
Wojewó d zk ie go Kon s er w ator a 
Zabytków oraz zgłoszeniu robót 
w   S t a r o s t w i e  P o w i a t o w y m 
w Białymstoku.

Koszt projektu wyniósł ponad              
123 tysiące zł brutto.

Pomysłodawcy dziękują wszyst-
kim osobom, które przyczyniły się 
do sukcesu: Krzysztofowi Strukowi 

– za nieodpłatne prace ziemne, 
Lucynie Awier – za prace projektowe, 
Grzegorzowi Pietruczukowi – za 
ogrom pracy włożonej w  budowę 
wiaty, Kamilowi Obukowiczowi – za 
fachowe ułożenie kostki pod wiatą, 
firmom dostarczającym urządzenia 
i zabawki – za zrozumienie i udzielone 
inicjatywie bonifikaty.

„Bez Waszego zaangażowania 
i wsparcia ta inicjatywa nie mogłaby 
się udać!” – piszą pomysłodawcy pro-
jektu

Ter az c zekamy na realizację 
kolejnego projek t u z   Bud żet u 
Obywatelskiego – remontu łazie-
n e k  w   S z k o l e  P o d s t a w o w e j 
w Zabłudowie oraz Kuchni Sąsiedzkiej 
w Kurianach. 

Budżet Obywatelski 2024               
zrealizowany

ZENON MARTYNIUK GWIAZDĄ URODZIN ZABŁUDOWA.  
Miejski Ośrodek Animacji Kultury w Zabłudowie „z radością” informuje, 
że gwiazdą wieczoru tegorocznych 472. Urodzin Zabłudowa będzie Zenon 
Martyniuk z zespołem Akcent! 
„Przygotujcie się na wieczór pełen świetnej zabawy i niezapomnianych hitów, 
które porwą do tańca każdego! – czytamy na facebookowym profilu MOAK-u. 
Organizatorzy tegorocznych „Urodzin Zabłudowa” zapowiadają: „to dopiero 
początek – już wkrótce zaprezentujemy kolejnych artystów, którzy razem 
z nami będą świętować urodziny naszego miasta!”.
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W plebiscycie Osobowość Roku 2024 statuetkę otrzymała Emilia 
Wierzbicka – dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy 
w Krynickich. Laureatka zajęła pierwsze miejsce w kategorii: 
Działalność społeczna i charytatywna w powiecie białostockim.

Laureatka była nominowana  za 
pr ow ad zenie  Śr o dow iskowe go 

Domu Samopomocy w  Krynickich 
i przewodniczenie Gminnej Komisji 

R o z w i ą z y w a n i a  P r o b l e m ó w 
Alkoholowych.

Wyróżnienie Emilia Wierzbicka ode-
brała 9 kwietnia 2025 r. podczas gali 
w Hotelu Traugutta 3 w Białymstoku. 
Nagrodę wręczał organizator plebi-
scytu, redaktor naczelny „Kuriera 
Porannego” i „Gazety Współczesnej” 
– Tomasz Dworzańczyk.

Plebiscyt Osobowość Roku to akcja 
z  wieloletnią tradycją. Czytelnicy 
i  internauci „Kuriera Porannego” 
i „Gazety Współczesnej” wybierają 
w niej osoby, które w minionym roku 
szczególnie zasłużyły się dla lokal-
nych społeczności.

Partnerem gali Osobowość Roku 
2024 jest samorząd województwa 
podlaskiego.

Fot.: Kurier Poranny 

Emilia Wierzbicka                                  
– Osobowość Roku 2024!

Z A B Ł U D Ó W
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Odnowiona i rozbudowana siedziba Starostwa Powiatowego 
w Białymstoku przy ulicy Borsuczej 2 pracuje już pełną parą. 
W marcu i kwietniu przenosiły się do nowych przestronnych 
pomieszczeń kolejne wydziały starostwa, które dotychczas 
mieściły się poza budynkiem przy Borsuczej.

Wydział Architektury od 19 marca 
zaprasza na trzecie piętro nowego 
budynku starostwa przy Borsuczej 
2 - wejście od skrzyżowania ulic 
Wiewiórczej i  Borsuczej. W  nowej 
s ie d z ib ie  pr ó c z  dos tos ow ania 
pomieszczeń do potrzeb osób z nie-
pełnosprawnościami (w  postaci 

ciągów naprowadzających i windy), na 
petentów czeka strefa obsługi z dużą 
powierzchnią stołów do rozkładania 
projektów oraz z monitorami do ich 
szczegółowej analizy.

Na drugim piętrze Starostwa pra-
cują Wydział Kultury, Sportu, Turystyki 
i  Promocji (gabinety nr 201-203) 

oraz Wydział Spraw Społecznych 
i Zarządzania Kryzysowego (gabi-
nety nr 204-206). Oba funkcjonowały 
dotychczas na trzecim piętrze sta-
rego budynku, gdzie obecnie wpro-
wadził się Powiatowy Zarząd Dróg 
w Białymstoku. 

W  budynku przy Borsuczej od 
marca mie ś c i  s ię  też  W yd z iał 
Geodezji Katastru i Nieruchomości. 
Dotychczasowe siedziby tego wydziału 
na ul. Mickiewicza i Branickiego są już 
nieczynne. W budynku przy Borsuczej 
mieszczą się obecnie wszystkie refe-
raty Wydziału Geodezji. Do wydziału 
wchodzimy wejściem od strony skrzy-
żowania z ulicą Wiewiórczą. Wszyscy 
klienci wydziału mogą korzystać 
z bezpłatnych miejsc parkingowych na 
placu za budynkiem starostwa (wjazd 
od Borsuczej) i naprzeciw nowego 
budynku przy ul. Wiewiórczej. 

W piątek 25 kwietnia i w poniedzia-
łek 28 kwietnia do budynku A przy ul. 
Borsuczej (stare skrzydło) wprowa-
dziło się Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie. PCPR pracuje w nowej loka-
lizacji od wtorku 29 kwietnia. Biuro 
podawcze jest na parterze budynku 
A w pok. 106, a gabinety są na drugim 
piętrze tegoż skrzydła. 

–  P o m i e s z c z e n i a  p r z y                                
ul. Słonimskiej, gdzie mieściło się 
PCPR, będą wynajęte, a nowa siedziba 

Wydziały w odnowionym budynku 
starostwa powiatowego
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usprawni zarządzanie jednostkami 
powiatowymi, oszczędzając czas 
i pieniądze – informuje starosta Jan 
Bolesław Perkowski.

N a  B o r s u c z ą  p r z e p r o w a -
dziły się więc: Wydział Geodezji                                 
(z ul. Mickiewicza), Powiatowy Zarząd 
Dróg w  Białymstoku (z  siedziby 
w Zaściankach) i Powiatowe Centrum 
Pomocy Rodzinie (z ul. Słonimskiej). 
Wewnątrz odnowionej i rozbudowa-
nej siedziby Starostwa Powiatowego 
l o k a l i z a c j ę  z m i e n i ą :  W y d z i a ł 
Architektury, Wydział Kultury, Sportu, 
Turystyki i Promocji, część Wydziału 
Spraw Społecznych i  Zarządzania 
Kryzysowego, kierownictwo staro-
stwa, kadry i księgowość. 

– Uruchamiamy nowy budynek, 
w którym zarówno mieszkańcy, jak 
i wszyscy interesanci, będą mieć lep-
sze warunki obsługi, a pracownicy 
zyskają lepsze miejsce do wykonywa-
nia obowiązków zawodowych – mówi 

starosta Jan Bolesław Perkowski. 
Dodaje, że po przeprowadzkach kolej-
nych instytucji powiatowych, wszyst-
kie sprawy związane z nieruchomo-
ściami można załatwić w  jednym 
budynku, a dotychczas rekordziści 
musieli odwiedzić aż cztery lokaliza-
cje, zdobywając pozwolenia na wjazd.

Każde ze skrzydeł budynku (stare 
i nowe) posiada odrębną windę. Osoby 
z niepełnosprawnościami ruchowymi 
mogą wejść czy wjechać wózkiem do 
nowego skrzydła i stamtąd dotrzeć 
na wybrane piętro starego budynku. 
Nadal funkcjonuje dotychczasowe 
główne wejście do starego skrzydła, 
do Wydziału Komunikacji.

Parking dla klientów Starostwa 
Powiatowego w Białymstoku obej-
mujący ok. 50 miejsc znajduje się na 
placu za budynkiem, wjazd jest usytu-
owany od ul. Borsuczej. 

Coraz bliżej jest też f inalizacji 
budowy Powiatowego Urzędu Pracy 

w Białymstoku. Rosną kolejne kon-
dygnacje, a w połowie maja będzie 
wmurowany akt erekcyjny gmachu 
otoczonego parkingami na blisko 300 
aut. 

J a k  p o dk r e ś l a  s t ar o s t a  J a n 
Perkowski, powstanie powiatowego 
centrum admiracyjnego położonego 
po obu stronach ul. Wiewiórczej na 
Dojlidach to nie tylko wygoda dla 
mieszkańców i  wszystkich intere-
santów, którzy będą mogli załatwić 
wszystkie formalności w  jednym 
miejscu, ale też inwestycja, która 
przyniesie oszczędności i podniesie 
efektywność współpracy jednostek, 
bo będą obok siebie.

Zdjęcia: Starostwo Powiatowe 
w Białymstoku

 
 

P O W I A T  B I A Ł O S T O C K I
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7 kwietnia 2025 roku odbyła się 
inauguracyjna sesja nowo wybranej 
Rady Miejskiej w Supraślu, powołanej 
w związku z podziałem gminy. 

Podczas sesji radni złożyli ślubowa-
nie, później wybrali nowe władze rady. 
Przewodniczącą rady została Sylwia 

Ostaszewska-Abramowicz, natomiast 
funkcję wiceprzewodniczącego powie-
rzono Adamowi Miczejko.

Dodatkowo podczas uroczysto-
ści, władze Supraśla złożyły ofi-
cjalne podziękowania Wiktorowi 

Grygienczowi za dotychczasowe peł-
nienie funkcji Rady Miejskiej.

Więcej o nowej Radzie Miejskiej 
w Supraślu piszemy na stronie 2. 

Zdjęcia: Urząd Miejski w Supraślu

Pierwsza sesja nowej                      
Rady Miejskiej w Supraślu
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Z  b łogos ław ień s t wem Jego Ek scelenc ji  Arcybiskupa 
Białostockiego i Gdańskiego Jakuba, 2 maja odbyła się piesza 
pielgrzymka z Gródka do Zwierek, zorganizowana na uroczystość 
ku czci świętego męczennika Gabriela – patrona dzieci i młodzieży.

O godzinie 6 rano pielgrzymi wyru-
szyli w drogę, prowadzeni duchowo 
przez ks. Dariusza Sulimę. W atmos-
ferze modlitwy i śpiewów paschal-
nych rozpoczęła się wędrówka pełna 
duchowego skupienia. Już pierwszy 
przystanek – parafia w Topolanach 
– napełnił serca radością. Proboszcz 
ks. Aleksander Aleksiejuk serdecznie 
powitał pielgrzymów i zaprosił na 
gościnny poczęstunek, który pozwolił 
nabrać sił na dalszą drogę.

Pielgrzymka była nie tylko fizycz-
nym wysiłkiem, ale przede wszystkim 
duchowym przeżyciem. Do monasteru 
w Zwierkach pielgrzymi dotarli cali 
i zdrowi, pełni wdzięczności i ducho-
wej radości. „Szczególne podziękowa-
nia składamy pani Basi Kułakowskiej 
za pyszny obiad oraz pani Oldze 
Kochanowicz za nieocenioną pomoc 
techniczną” – piszą na Facebooku 
uczestnicy pielgrzymki i dodają „niech 
święty męczennik Gabriel oręduje za 
wszystkimi dziećmi, młodzieżą oraz 
wszystkimi, którzy wzięli udział w tej 
wyjątkowej pielgrzymce”.

Zdjęcia: Mikołaj Kazberuk, Olga 
Kochanowicz, Julita Puchalska

Z Gródka do Zwierek…                    
piesza pielgrzymka
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25 kwietnia 2025 roku na zaproszenie Nadleśnictwa Supraśl, 
przedstawiciele Urzędu Miejskiego w Supraślu, Centrum Kultury 
i Rekreacji oraz Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej wzięli 
udział w akcji „Lasy na nowe stulecie”, sadząc nowe pokolenie 
lasu. Nie brakowało zaangażowania i entuzjazmu. Była to piękna 
inicjatywa, wyrażająca troskę o przyszłość naszej przyrody.

38% Polaków nie wie, że w miejsce 
pozyskanego drewna leśnicy sadzą 
nowe drzewa – wynika z  badania 
PBS przeprowadzonego na zlecenie 
Lasów Państwowych. Tymczasem 
tylko w 2025 roku odnowienia obejmą 

setki tysięcy hektarów lasów w całym 
kraju. Łącznie zalesionych i odno-
wionych zostanie 55127 hektarów. 
Posadzonych zostanie pół miliarda 
drzew.

Leśnicy odnawiają las zwyczajowo 
dwa razy w roku, na wiosnę i jesienią. 
Coraz większy udział (około 20%), 
w  odnowieniach mają odnowienia 
naturalne, czyli takie, w których las 
odnawia się sam, z nasion okolicznych 
drzew. To rozwiązanie jest szczególnie 
cenne z przyrodniczego punktu widze-
nia. Dobór sadzonych gatunków nie 
jest przypadkowy – zależy od typu sie-
dliska, gleby oraz dostępności wody. 
W jednych regionach dominuje sosna, 
w innych sadzi się więcej gatunków 
liściastych, jak dąb, buk czy lipa.

W ramach ogólnopolskiej akcji „Lasy 
na nowe stulecie” mieszkańcy całej 
Polski wspólnie z  leśnikami sadzą 
nowe pokolenia drzew w  różnych 
zakątkach kraju. Od pierwszego dnia 
wiosny wydarzenia odbywają się we 
wszystkich Regionalnych Dyrekcjach 
Lasów Państwowych, a udział w nich 
biorą uczniowie, harcerze, seniorzy, 
dziennikarze oraz rodziny z dziećmi. 
W niecały miesiąc ponad 20 tysięcy 
uczestników posadziło aż 700 tysięcy 
drzew. Łączna obsadzona powierzch-
nia to ponad 100 hektarów.

Akcja to nie tylko wspólne sadzenie 
– to także okazja do spotkania z przy-
rodą i rozmowy z leśnikami, którzy 
każdego dnia opiekują się lasami. Dla 
wielu uczestników to pierwszy krok 
do zrozumienia, czym naprawdę jest 
zrównoważona gospodarka leśna i jak 
wygląda ona w praktyce – z dala od 
mitów i stereotypów.

W obliczu postępujących zmian kli-
matu ważna jest różnorodność gatun-
kowa. Drzewa sadzone dziś muszą 
radzić sobie z suszą, silnym wiatrem 
i zagrożeniami biologicznymi – dla-
tego skład gatunkowy jest dobierany 

do lokalnych warunków siedliskowych, 
tak aby lasy były zdrowsze, bardziej 
odporne i trwałe.

Lesistość Polski systematycznie 
rośnie i  dziś przekracza 29%, co 
oznacza, że niemal jedna trzecia 
powierzchni kraju jest pokryta lasami. 
Od zakończenia II wojny światowej 
powierzchnia lasów w Polsce zwięk-
szyła się o ponad 1,8 mln hektarów.

W  niektór ych nadleśnictwach 
sadzenia są już zakończone, w innych 
trwają. Osoby, które chciałyby dołą-
czyć do akcji sadzenia lasów, mogą 
znaleźć informacje o  najbliższych 
wydarzeniach na stronach interne-
towych regionalnych dyrekcji Lasów 
Państwowych i swoich nadleśnictw.

Lasy na nowe stulecie 
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Gmina Supraśl gościła grupę seniorów z gminy Podgórzyn. 
Program spotkania obejmował zarówno część oficjalną, podczas 
której omówiono inicjatywy skierowane do osób starszych, jak 
i część rekreacyjną — zwiedzanie najważniejszych zabytków 
i atrakcji turystycznych Supraśla. 

Wspólne rozmowy, dzielenie się 
dobrymi praktykami oraz możliwość 
bliższego poznania kultury i historii 
naszego regionu stworzyły doskonałą 
atmosferę do budowania dalszych 
relacji.

Jak piszą uczestnicy spotkania, 
wizyta seniorów z gminy Podgórzyn 
(gmina wiejska w województwie dol-
nośląskim, w powiecie karkonoskim) 

miała charakter informacyjno-szko-
leniowy. Skupiono się na wymianie 
doświadczeń dotyczących pracy rad 
seniorów tych dwóch gmin. Spotkanie 
było doskonałą okazją do zaprezen-
towania działalności Klubu Seniora 
Supraśl, a  także szerokiej polityki 
senioralnej, która ma na celu wspar-
cie i  aktywizację osób starszych             
w regionie.

Podczas wizyty seniorzy z gminy 
Podgórzyn mieli możliwość zapo-
znania się z różnorodnymi inicjaty-
wami i  projektami realizowanymi 
w Supraślu, które są skierowane do 
osób starszych. Omówiono m.in. 
programy zdrowotne, warsztaty zaję-
ciowe, wydarzenia kulturalne oraz 
możliwości aktywnego uczestnictwa 
seniorów w życiu społeczności lokal-
nej.

Współpraca pomiędzy gminami dała 
możliwość nawiązania wartościowych 
relacji oraz wzajemnego wspierania 
się w realizacji projektów na rzecz 
seniorów.

W  spotkaniu uczestniczyli rów-
nież burmistrz Supraśla Radosław 
Dobrowolski, przewodniczący Rady 
Seniorów Gminy Supraśl oraz prze-
wodniczący Rady Seniorów Gminy 
Podgórzyn.

Zdjęcia: Klub Seniora Supraśl 

Wizyta seniorów 
z gminy Podgórzyn 
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To było niesamowite wydarzenie, które pokazało, że siła jest 
w każdym z nas – piszą organizatorzy. Koncert charytatywny dla 
Kasi zorganizowano na plebanii prawosławnej w Zabłudowie. 
Cały dochód z tego wydarzenia przekazano na rehabilitację Kasi. 
W trakcie koncertu były licytacje przedmiotów i voucherów 
przekazanych przez darczyńców.

Podczas koncertu udało się zebrać 
dokładnie 8171,50 zł. „Dziękujemy 
wszystkim za pomoc w przygotowa-
niu tego przedsięwzięcia. Dziękujemy 
za Waszą obecność, chęć pomocy 
i hojność. Wspólnie pomóżmy Kasi 
w powrocie do zdrowia” – piszą orga-
nizatorzy akcji.

Na portalu zrzutka.pl czytamy 
o akcji pomocy dla Kasi: „Po dwuty-
godniowych wizytach w Szpitalnych 
Oddziałach Ratunkow ych, spo -
wodowanych silnym bólem brzu-
cha mojej żony, zdiagnozowano 
Zespół Guillaina-Barrégo. W  cho-
robie tej dochodzi do uogólnionego 

wieloogniskowego uszkodzenia 
komórek nerwowych odpowiadających 
za ruch i czucie. Ostatecznie została 
przetranspor towana na Oddział 
Intensywnej Terapii gdzie została 
podłączona do respiratora ze względu 
iż choroba zaatakowała również mię-
śnie oddechowe. Został wykonany 
cykl zabiegów plazmaferezy (filtracja 
osocza). Wykonując kolejne badania, 
dodatkowo stwierdzono chorobę gene-
tyczną – porfirię."

Kasia obecnie przebywa na Oddziale 
Intensywnej Terapii, nadal jest pod-
łączona do respiratora, który wspo-
maga jej oddychanie, przyjmuje lek 
na zahamowanie ataku porfirii. Ma 
uszkodzone zakończenia nerwowe 
w mięśniach, po zastosowaniu tera-
pii i rehabilitacji rusza tylko stopami, 
codziennie ma rehabilitację szpitalną. 
Aby mogła powrócić do sprawności, 
potrzebna jest kosztowna rehabili-
tacja w  ośrodku specjalistycznym 
z pacjentami po zabiegu tracheotomii. 
Jej koszt to około 30 tysięcy zł mie-
sięcznie. 

Na koncie zbiórki na rzecz Kasi 
jest obecnie (koniec kwietnia) ponad              
119 tysięcy złotych. 

 

Sukces młodych zawodników z Zabłudowa w Lekkoatletycznych Halowych Mistrzostwach 
Polski U20. Burmistrz Zabłudowa Adam Tomanek wręczył listy gratulacyjne utalentowanym,                                    
młodym sportowcom.

W  Lekkoatletycznych Halowych 
Mistrzostwach Polski U20 Krystian 

Prus w biegu na 60 metrów wywalczył 
III miejsce na podium. Wynikiem 6.88 

poprawił rekord okręgu zawodników 
do lat 18. Startująca w mistrzostwach 
Karolina Piasecka zajęła IV miejsce 
w biegu na 400 metrów.

9  k w i e t ni a  b ur mi s t r z  A d a m 
Tomanek uroczyście wręczył listy 
gratulacyjne młodym sportowcom 
z gminy Zabłudów. Burmistrz życzył 
im wytrwałości w pracy nad formą 
i  kolejnymi osiągnięciami sporto-
wymi. Finalistom Mistrzostw Polski 
upominki wręczyła także dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury 
w Zabłudowie – Monika Turecka.

Fot. M.Ciuchniecki 

Koncert dla Kasi

Lekkoatletyczne talenty z Zabłudowa
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Ponad 200 zawodników i   zawodniczek z   całej  Polski 
a  wśród nich reprezentacja Klubu Sportowego Michałowo.                                                  
11 kwietnia 2025 r. na pływalni „Delfinek” w Łukowie odbyły się   
XXVIII Wiosenne Otwarte Mistrzostwa w Pływaniu – Pamięci 
Andrzeja Rogalińskiego. 

Wydarzenie odbyło się pod hono-
row y m p at ronatem Mar s z ałk a 
Województwa Lubelskiego oraz 
patronatem Burmistrza i Rady Miasta 
Łuków. Do rywalizacji stanęło 205 
zawodników z klubów i szkół z całej 
Polski.  Sekcję pł y wacką Klubu 
Sportowego Michałowo pod wodzą 
trenera Szymona Ochentala repre-
zentowali Anastazja, Emilia, Ksenia, 
Maria O., Maria S., Antoni, Aleksander 
M., Aleksander T., Gabriel, Hubert, 
Szymon.

Każdy z uczestników zmierzył się 
w dwóch konkurencjach. 

Na podium stanęli: 
Maria Sadowska zajęła 1. miejsce 

(50 metrów stylem motylkowym). 

Hubert Szulak zajął 3. miejsce                       
{50 metrów stylem motylkowym)              
oraz 3. miejsce (100 metrów stylem 
dowolnym).

 

Sukces michałowskich pływaków

16-050 Michałowo  ul. Sienkiewicza 21A  tel. 85 7 189 424  e-mail: sekretariatmosir@michalowo.eu

mosir.michalowo.eu

MIEJSKI OŚRODEK SPORTU
I REKREACJI W MICHAŁOWIE

pełnometrażowy basen pływacki
zajęcia z aqua aerobiku
nauka pływania
zjeżdżalnia
sauna
jacuzzi
siłownia
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7 kwietnia na Pływalni Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
w Michałowie odbyły się zawody pływackie dla uczniów szkół 
podstawowych. Głównym celem zawodów było propagowanie 
aktywności fizycznej jako ciekawej formy spędzania wolnego 
czasu, połączenie sportowej rywalizacji z zabawą, rekreacją 
i wypoczynkiem oraz promowanie sportu pływackiego wśród 
dzieci i młodzieży szkolnej.

W  zawodach wzięło udział 94 
zawodników i zawodniczek od klasy 
pierwszej do ósmej z Zespołu Szkół 
w  Michałowie, Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Zabłudowie, Szkoły 
Podstawowej im. Partyzantów Braci 
M. i  A.  Chrzanowskich w  Gródku, 
Szkoły Podstawowej w Białostoczku, 
Szkoły Podstawowej w Rafałówce.

Wszyscy spisali się na medal, 
a cztery najszybsze osoby z każdego 
biegu dodatkowo zostały wyróżnione 
nagrodami, które wręczali radni 
powiatu białostockiego Magda Łotysz 
i Tomasz Sawicki oraz sekretarz gminy 
Michałowo Anna Stalbowska. 

KLASYFIKACJA KOŃCOWA:
Dziewczęta kl . 1: 1. Mar ia Ł. 

SP Michałowo, 2. Michalina A. SP 
Zabłudów, 3. Nina K. SP Michałowo, 
4. Lena B. SP Michałowo.

C h ł o p c y  k l .  1 :  1 .  J a k u b  G . 
SP Micha łowo,  2 .  D ominik  A . 
SP Zabłudów, 3. Bar tosz D. SP 
Białostoczek, 4. Sebastian Sz. SP 
Michałowo.

Dziewczęta kl. 2: 1. Adrianna H. SP 
Michałowo, 2. Maria S. SP Michałowo, 
3. Vanessa R. SP Gródek, 4. Laura K. 
SP Gródek.

Chłopcy kl .  2:  1.  P iotr  I .  SP 
Białostoczek, 2. Tadeusz P. SP 
Michałowo, 3. Dariusz Ł. SP Gródek, 
4. Nathan C. SP Gródek. 

Dziewczęta kl. 3 styl dowolny: 1. 
Daria D. SP Michałowo, 2. Weronika A. 
SP Rafałówka, 3. Natalia P. SP Gródek, 
4. Vanessa D. SP Michałowo. 

Dziewczęta kl. 3 styl grzbietowy: 
1. Natalia P. SP Gródek, 2. Daria 
D. SP Michałowo, 3. Weronika A. 
SP Rafałówka, 4. Vanessa D. SP 
Michałowo. 

Chłopcy kl. 3 styl dowolny: 1. Krzyś 
M. SP Gródek, 2. Filip S. SP Michałowo, 
3. Antoni Sz. SP Michałowo, 4. Jakub 
D. SP Białostoczek. 

Chłopcy kl. 3 styl grzbietowy: 1. 
Filip S. SP Michałowo, 2. Antoni Sz. 
SP Michałowo, 3. Krzyś M. SP Gródek, 
4. Jan S. SP Michałowo. 

Dziewczęta kl. 4 styl dowolny: 1. 
Kamila J. SP Michałowo, 2. Dominika 
N. SP Michałowo, 3. Amelia B. 
SP Michałowo, 4. Michalina K ., 
Aleksandra R. SP Zabłudów. 

Dziewczęta kl. 4 styl grzbietowy: 1. 
Dominika N. SP Michałowo, 2. Kamila 
J. SP Michałowo, 3. Amelia B. SP 
Michałowo, 4. Anika K. SP Gródek.

Chłopcy kl. 4 styl dowolny: 1. 
Aleksander M. SP Michałowo, 2. 
Gabriel T. SP Gródek, 3. Maksymilian 
K. SP Gródek, 4.Wojciech A. SP 
Zabłudów.

Chłopcy kl. 4 styl grzbietowy: 1. 
Aleksander M. SP Michałowo, 2. 
Gabriel T. SP Gródek, 3. Maksymilian 
K. SP Gródek, 4. Wojciech A. SP 
Zabłudów.

Dziewczęta kl. 5 styl dowolny: 1. 
Emilia S. SP Michałowo, 2. Anastazja 
B. SP Gródek, 3. Maria Ł. SP Gródek. 

Dziewczęta kl. 5 styl grzbietowy: 
1. Emilia S. SP Michałowo, 2. Victoria 
G. SP Rafałówka, 3. Anastazja B. SP 
Gródek, 4. Maria Ł. SP Gródek

Chłopcy kl. 5 styl dowolny: 1. 
Sebast ian D. SP Michałowo, 2. 
Aleksander T. SP Michałowo, 3. 
Gabriel S. SP Michałowo, 4. Stefan Ł. 
SP Michałowo.

Chłopcy kl. 5 styl grzbietowy: 
1. Gabr iel S. SP Michałowo, 2. 
Aleksander T. SP Michałowo, 3. 
Sebastian D. SP Michałowo, 4. Stefan 
Ł. SP Michałowo.

Dziewczęta kl. 6 styl dowolny: 1. 
Patrycja P. SP Gródek, 2. Aleksandra 
Ś. SP Gródek. 

Dziewczęta kl. 6 styl grzbietowy 1. 
Aleksandra Ś. SP Gródek, 2. Patrycja 
P. SP Gródek.

Mistrzostwa powiatu                       
białostockiego w pływaniu
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Chłopcy kl. 6 styl dowolny: 1. 
Dominik S. SP Rafałówka, 2. Michał 
S. SP Białostoczek, 3. Gabriel R. SP 
Zabłudów, 4. Kacper Sz. SP Zabłudów.

Chłopcy kl. 6 styl grzbietowy: 1. 
Michał S. SP Białostoczek, 2. Dominik 
S. SP Rafałówka, 3. Gabriel R. SP 
Zabłudów, 4. Kacper Sz. SP Zabłudów.

Chłopcy kl. 7-8 styl dowolny: 1. 
Oliwier D. SP Rafałówka, 2. Szymon 
K. SP Michałowo, 3. Jeremiasz S. SP 
Michałowo, 4. Julian P. SP Rafałówka.

Chłopcy kl. 7-8 styl grzbietowy: 1. 
Oliwier D. SP Białostoczek, 2. Julian 
Poleszczuk SP Rafałówka, 3. Krzysztof 
M. SP Rafałówka. 

„Zadanie Dofinansowano ze środ-
ków budżetu Powiatu Białostockiego”

Współpraca: MOSIR Michałowo, 
Starostwo Powiatowe w Białymstoku, 
Gmina Michałowo or az GKRPA 
w Michałowie.

Zdjęcia: Klub Sportowy Michałowo 
/ Facebook

BIURO RACHUNKOWE
OMEGA Sp. z o.o.

Zakres usług:

podatkowo-księgowa obsługa 
podmiotów gospodarczych 
i osób fizycznych
kadry, BHP, ZUS
sprawozdawczość GUS
opłaty środowiskowe

ul. Leśna 1
16-050 Michałowo
tel. 500 034 004
omegabiuro300@wp.pl
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Można i tak: spontanicznie, wśród znajomych i sąsiadów. W piątkowe popołudnie 11 kwietnia 
na korytarzu Gminnego Centrum Kultury w Gródku grupa młodzieży: Agata, Weronika, Igor, 
Eryk i Szymon zorganizowała turniej w ping ponga. W zawodach udział wzięło 11 zawodników                                 
w różnym wieku. 

Trochę sportowych emocji, a przede 
wszystkim dobra zabawa i radość ze 
wspólnie spędzonego czasu. Dzieciaki 
same przygotowały plakat z zapro-
szeniem na turniej, później zajęły 
się organizacją turniejowych gier, 
sędziowaniem meczów (tu podzięko-
wanie dla taty Franka Antonowicza 
za pomoc), a także przygotowaniem 
poczęstunku dla wszystkich (herbatka 
i ciasteczko). Można? Można!

Gminne Centrum Kultury dobrze 
i pożytecznie wykorzystało inicjatywę 
młodych ludzi, udostępniło miejsce 
i dużo dobrej pomocy. 

Końcowa klasyfikacja tego sponta-
nicznego turnieju ping ponga:

1. miejsce: Kuba Sokołowski 
2. miejsce: Maciek Mielesza
3. miejsce: Franek Antonowicz
A  po turnieju wszyscy wspólnie 

doprowadzili wygląd holu do stanu 
sprzed turnieju. 

Zdjęcia: Gminne Centrum Kultury 
w Gródku 

Spontaniczny turniej korytarzowy
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Repertuar Teatru Dramatycznego
w Białymstoku (maj/czerwiec 2025)

17.05.2025, sobota
godz. 16:00, 
PREMIERA -Królowa śniegu
Kino Ton, Rynek Kościuszki 2, 
Białystok

18.05.2025, niedziela
godz. 16:00, Królowa śniegu
Kino Ton, Rynek Kościuszki 2, 
Białystok

20.05.2025, wtorek 
godz. 10:00 i godz.12:00,           
Królowa śniegu - spektakle  szkolne, 
rezerwacje: tel. 693 102 204
Kino Ton, Rynek Kościuszki 2, 
Białystok

21.05.2025, środa 
godz. 10:00 i godz.12:00,  
Królowa śniegu - spektakle szkolne, 
rezerwacje: tel. 693 102 204
Kino Ton, Rynek Kościuszki 2, 
Białystok

22.05.2025, czwartek
godz. 10:00 i godz.12:00,         
Królowa śniegu - spektakle szkolne, 
rezerwacje: tel. 693 102 204
Kino Ton, Rynek Kościuszki 2, 
Białystok

23.05.2025, piątek
godz. 10:00 i godz.12:00,    
Królowa śniegu - spektakle szkolne, 
rezerwacje: tel. 693 102 204
Kino Ton, Rynek Kościuszki 2, 
Białystok

24.05.2025, sobota
godz. 16:00, Królowa śniegu
Kino Ton, Rynek Kościuszki 2, 
Białystok
godz. 19:00, Bóg mordu
scena UCK, ul. Ciołkowskiego 1N, 
Białystok

25.05.2025, niedziela
godz. 16:00, Królowa śniegu
Kino Ton, Rynek Kościuszki 2, 
Białystok
godz. 19:00, Bóg mordu
scena UCK, ul. Ciołkowskiego 1N, 
Białystok

27.05.2025, wtorek
godz. 10:00,  Królowa śniegu 
-spektakle szkolne, 
rezerwacje: tel. 693 102 204
Kino Ton, Rynek Kościuszki 2, 
Białystok

28.05.2025, środa
godz. 10:00,  Królowa śniegu
-spektakle szkolne, 
rezerwacje: tel. 693 102 204
Kino Ton, Rynek Kościuszki 2, 
Białystok

29.05.2025, czwartek
godz. 10:00,  Królowa śniegu
-spektakle szkolne, 
rezerwacje: tel. 693 102 204
Kino Ton, Rynek Kościuszki 2, 
Białystok

30.05.2025, piątek
godz. 12:00 i godz.16:00,  
Kto pierwszy w las
ul. Warszawska 59, Białystok

31.05.2025, sobota
godz. 16:00, Posprzątane
scena UCK, ul. Ciołkowskiego 1N, 
Białystok

01.06.2025, niedziela
godz. 12:00, Cicho…  sza…
Sala Teatralna VII LO, 
ul. Wierzbowa 7 ,Białystok
godz. 17:00, Posprzątane
scena UCK, ul. Ciołkowskiego 1N, 
Białystok

07.06.2025, sobota
godz. 16:00, Pomoc domowa
aula UwB, Świerkowa 20, Białystok

08.06.2025, niedziela
godz. 16:00, Pomoc domowa
aula UwB, Świerkowa 20, 
Białystok

Bilety na spektakle można kupić 
online na stronie
teatru: dramatyczny.pl/repertuar/
lub w Kasie Teatru - ul. Suraska 1 
w Białymstoku
Kasa czynna od wtorku do soboty
w godz. 14.00-20.00;
w niedzielę w godz. 12.00-14.00,
tel.  85 74 99 175, tel. 661 557 821.

Rezerwacji biletów można doko
nywać w Kasie Teatru i w Dziale 
Komunikacji i Marketingu:
t. 85 74 99 185, t. 693 102 204, 
rezerwacje@dramatyczny.pl
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